
LA PISTA D’SKATE JOVENTUT

Un grup de joves de tercer 
d’ESO va decidir elaborar 
una proposta per tal de 

sol·licitar a l’Ajuntament la cons-
trucció d’una pista d’skate. En les 
sessions que s’organitzen a l’Ins-
titut es faciliten les eines per tal 
que els joves desenvolupin la seva 
proposta, per tal de tirar endavant 
la seva idea els joves han de con-
tinuar treballant fora del centre. 
Aquest grup va decidir obrir la seva 
proposta a altres joves del munici-
pi interessats i va sol·licitar suport 
a l’Àrea de Joventut per tal poder 
fer arribar la proposta a l’Ajunta-

ment. Des de l’aleshores, joves i 
Ajuntament estan treballant de 
manera conjunta en el projecte de 
construcció d’una pista d’skate al 
municipi. A dia d’avui s’ha decidit 
la localització de la pista i actual-
ment s’està treballant per acordar 
el disseny i tipologia de pista.
Entrevista a Pau Serna, David 
Baudina i Javi Ruiz, joves que 
participen en el grup de treball 
per la construcció de la pista 
d’skate. 

Per què creieu que és necessari 
un skate park al poble? 
Principalment, per oferir un espai 
més pels joves. També per tal que 
aquells joves que practiquem skate 

o Bmx puguem fer-ho al municipi i 
no ens haguem de desplaçar a mu-
nicipis veïns. Actualment hem de 
desplaçar-nos per poder patinar.
 
Normalment, on aneu a patinar? 
Per què? 
A Girona, Platja d’Aro o Santa Cris-
tina d’Aro. Perquè són pistes que 
estan ben distribuïdes i perquè hi 
ha bon ambient. 

Qui creieu que utilitzarà la pista 
d’skate? 
Pel que hem pogut veure als altres 
municipis, la gent que utilitza les 
pistes és molt variada. Es tendeix 
a pensar que només les utilitzen 
gent jove però també hi ha nens, 

famílies i adults. Gent que practi-
ca skate, bmx, que va amb patinet. 
També és molt comú que hi hagi 
gent que pinta grafits. 

A vegades es relaciona de forma 
negativa les pistes d’skate amb 
pintades o grafits, què en pen-
seu? 
És cert que les pistes d’skate acos-
tumen a estar plenes de grafits. 
Nosaltres pensem que és positiu 
perquè ens agrada el grafit i també 
perquè aquesta vinculació fa que 
gent amb inquietuds diverses ens 
trobem en un mateix espai i com-
partim estones mentre gaudim 
dels nostres interessos. A més, ara 
mateix pensem que també és po-
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sitiu pel municipi que hi hagi un 
espai en el que els joves que pin-
ten pugui fer grafits. Per això, ens 
agradaria que a la pista d’skate del 
municipi també hi hagi un espai 
pels que pinten.

Us imaginàveu que arribaríeu 
fins aquí, quan vàreu fer la pro-
posta a l’Institut? 
No n’estàvem gaire convençuts. 
Aquest projecte ha representat 
feina i trobades fora de l’institut i 
pensàvem que seria difícil fer-ho 
però per sort, hi ha hagut gent al 
grup que s’ha motivat molt i això 
ens ha ajudat i ens ha motivat. 

Creieu que s’ha tingut en compte 
tot el volíeu? 
Sí, majoritàriament. Principal-
ment creiem que la nostra idea 

ha tingut molt bona rebuda. Ara 
estem acabant de decidir com es 
farà la pista, però estem contents 
perquè en tot moment s’han tin-
gut en compte les nostres pro-
postes.  

Està previst que la pista s’in-
auguri a finals d’aquest any o 
principis del següent, penseu en 
algun acte d’inauguració o en al-
guna activitat a fer? 
Ens agradaria poder fer una ac-
tivitat per inaugurar la pista 
perquè la gent jove i la gent del 
municipi vingui i es faci seu l’es-
pai. Alhora, més enllà de la in-
auguració ens agradaria anar-hi 
muntant activitats, per tal de 
promocionar l’espai. Per això te-
nim ganes que més gent es sumi 
al grup perquè portin idees i per-

què puguem muntar activitats 
variades. 

I per acabar, què diríeu a aquella 
gent que és reticent a la construc-
ció de la pista? 
Moltes coses, principalment que és 
un al·licient i un espai positiu per 
als joves del poble. D’altra banda, 
l’skate és un esport, una afició molt 
positiva per als joves i creiem que 
és bo potenciar i afavorir els recur-
sos pels joves que el practiquen.  

Aquest projecte ha represen-
tat feina i trobades fora de 
l’institut i pensàvem que se-
ria difícil fer-ho però per sort, 
hi ha hagut gent al grup que 
s’ha motivat molt
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L’Aquae ofereix espai a totes les entitats 
que ho desitgin. Si voleu parlar de les 
activitats que feu, heu fet o fareu, envi-
eu-nos els text i fotos a: 
aquae@caldesdemalavella.cat
Gràcies per la vostra participació

AQUAE

per susAnnA FulcArà

 32          AQUAE · Setembre 2014 Setembre 2014 · AQUAE          33 


